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PROTOKÓŁ  Nr XXXVII/2018 

 

z   sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 28 lutego  2018 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy Wodzisław 

  

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 900  do godziny 1007. Obrady 

prowadziła pani Stanisława Nowak Przewodnicząca Rady Gminy Wodzisław.  Na stan                   

15 radnych   w sesji  uczestniczyło 14 radnych – nieobecny radny Wiesław Kowalski (lista 

obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście: pani Bożena Szczypiór Wójt Gminy 

Wodzisław, pani Renata Koziara Sekretarz Gminy, pani Zdzisława Kowalska Skarbnik 

Gminy, przewodnicząca rady powiatu pani Ewa Kubas- Samociuk, radni powiatu 

jędrzejowskiego  pan Mariusz Zieliński, Andrzej Baran, kierownicy jednostek organizacyjnych 

gminy, oraz inni zainteresowani obradami ( listy obecności – załączniki Nr 2,3,4, do 

protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Przyjęcie sprawozdania Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Wodzisławiu                       

z działalności ośrodka za 2017 rok. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian  w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2018-2024, 

b) zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2018r. 

9. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego. 

    10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

    11. Sprawy różne. 

    12. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Trzydziestą siódmą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzyła 

Przewodnicząca  Rady Gminy pani Stanisława Nowak wypowiadając formułę „Wysoka Rado! 

Otwieram trzydziestą siódmą sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  



 2  
 

Pkt.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad powołano radnego Krzysztofa Krupę,  jednogłośnie – 14 za,                                

w głosowaniu jawnym.  

Pkt.3.Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

 Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 14 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie porządku obrad. 

Pkt. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodnicząca   rady gminy  poinformowała zebranych, że do chwili rozpoczęcia 

dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie protokołu Nr XXXVI/2018                

z   sesji  Rady Gminy Wodzisław  z dnia 30 stycznia 2018 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 14 za,    w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  przyjęcie protokołu Nr XXXVI/2018 z obrad   

sesji rady  z dnia 30 stycznia  2018  roku. 

 

Pkt. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Pani wójt poinformowała, że w minionym  okresie  od  dnia  poprzedniej  sesji                          

w  zakresie  spraw  bieżących  wydała ogółem 8  Zarządzeń, które  dotyczyły następujących 

spraw: 

- Zarządzeniem Nr 12/2018 z dnia 30 stycznia br. dokonała zmian budżetu                                

i w  budżecie Gminy na  2018 rok. Zmian tych  dokonała  w oparciu  o decyzję  Wojewody 

Świętokrzyskiego  w  dziale 852- Pomoc społeczna z przeznaczeniem na sfinansowanie  

wypłaty zryczałtowanych  dodatków energetycznych oraz kosztów obsługi tego zadania, 

- Zarządzeniem Nr 13/2018 z dnia 30 stycznia br. ustaliła  harmonogram czynności                       

w  postępowaniu rekrutacyjnym i postępowaniu uzupełniającym uczniów do szkół 

podstawowych, przedszkola i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych  na  rok 

szkolnych 2018/2019, 
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- Zarządzeniem z dnia 31 stycznia br.  wprowadziła zasady polityki  rachunkowości                             

w  Urzędzie  Gminy w  Wodzisławiu, 

- Zarządzeniem z dnia 6  lutego  br. powołała Komisję Konkursową ds. opiniowania  

złożonych w konkursie ofert na realizację zadania publicznego  z  zakresu organizowania 

zajęć wychowawczo – kulturalnych dla dzieci i młodzieży z terenów wiejskich na bazie 

świetlic wiejskich w Nawarzycach i Przezwodach, 

- Zarządzeniem z dnia 13  lutego  br. ustaliła dzień  30   marca br. dniem   wolnym w  zamian 

za dzień świąteczny przypadający w wolną  sobotę tj. za dzień 6 stycznia 2018  roku   dla  

pracowników Urzędu Gminy w Wodzisławiu,  

- Zarządzeniem z dnia 14  lutego  br.  w oparciu o wniosek dyrektora SSP                                           

w Wodzisławiu przyznała dopłatę do czesnego ze środków przeznaczonych na wspieranie 

doskonalenia zawodowego nauczycieli  dla nauczyciela tejże szkoły, 

- Zarządzeniem  z dnia 14  lutego br.  dokonała zmian budżetu                                                        

i w  budżecie Gminy na  2018 rok. Zmian tych  dokonała  w oparciu  wnioski  pracowników 

merytorycznych w  działach 754- Bezpieczeństwo publiczne i ochrona, oraz 900- 

Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, 

- Zarządzeniem  z dnia 14  lutego br.  rozłożyła  na  raty zaległości z tytułu czynszu najmu za 

lokal mieszkalny.  

 

Pani wójt poinformowała, że: 

- w ramach kontaktów z interesantami w  sprawie ich  wniosków   i potrzeb  ogółem przyjęła 

w  wyznaczonych  dniach  około 20 osób, 

- przy udziale Sekretarza, Skarbnika Gminy, Kierownika OPS, Kierownika CUW oraz 

pracowników merytorycznych  urzędu przygotowane  zostały   projekty  uchwał  oraz  

sprawozdania będące przedmiotem obrad dzisiejszej sesji. 

Następnie pani wójt odniosła się do tematu przetargów jakie odbywały się                               

w  minionym okresie tj.: 

- w  dniu 19 lutego br. komisja przetargowa  dokonała otwarcia ofert na zadanie                            

pn: „Budowa przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Wodzisław˝. Oferty 

zgodnie  z prawem zamówień publicznych są w trakcie sprawdzania,  

- w  dniu 27 lutego br. komisja przetargowa dokonała otwarcia  ofert  na zadanie: 

„Przebudowa dróg gminnych”. Na przetarg  wpłynęły dwie oferty, które są w trakcie 

sprawdzania.  

W dalszej części pani wójt poinformowała, że w okresie  od  ostatniej sesji  oprócz   

bieżącej  działalności uczestniczyła   w  następujących  spotkaniach : 
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- w  dniu  2 lutego  br. na  zaproszenie  Starosty Powiatu Jędrzejowskiego, Burmistrza 

Jędrzejowa  oraz Koła Światowego Związku Żołnierzy AK  wzięła  udział                                      

w  uroczystościach patriotycznych upamiętniających  74  rocznicę odbicia żołnierzy Armii 

Krajowej z siedziby Gestapo w Jędrzejowie. W wydarzeniu   uczestniczyli  kombatanci, 

poczty sztandarowe szkół i instytucji oraz władze samorządowe z terenu powiatu 

jędrzejowskiego. Tegoroczne, rocznicowe uroczystości zainaugurowało złożenie kwiatów                

i zapalenie zniczy przed pomnikiem przy I LO w Jędrzejowie, upamiętniającym odbicie 

żołnierzy AK. Wydarzenie uświetnił także  występ artystyczny przy pomniku majora  AK 

Stefana Gądzio-Kosa i złożenie kwiatów pod pomnikiem przy ul. Okrzei oraz  nabożeństwo w 

kościele klasztornym Ojców Cystersów,  

- w  dniu 7  lutego br. wspólnie z pracownikiem ds. budowy i utrzymania dróg gminnych  

odbyła spotkanie w  terenie tj. przy drodze wojewódzkiej  przy  skrzyżowaniu dróg                             

w miejscowości Niegosławice z Z-cą Dyrektora Świętokrzyskiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich. Pani wójt dodała, że wiele mieszkańców dopytywało się  co można zrobić z 

tym skrzyżowaniem aby poprawić bezpieczeństwo. W spotkaniu uczestniczyli również 

mieszkańcy. Poinformowała, że   jest potwierdzenie ze Świętokrzyskiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich, że będą zamontowane znaki Stop z migającymi światłami. Od strony 

Sędowic będzie zmiana lokalizacji tablicy zasłaniającej znak Stop oraz gdy pomogą warunki 

pogodowe będą namalowane pasy wzdłuż drogi wojewódzkiej tj. na drodze powiatowej.                  

W ramach przepisów skrzyżowanie obecnie jest dobrze oznakowane ale wiemy, że zdarzają 

się tam kolizje będą nowe rozwiązania.  

- w   dniu 8 lutego br. uczestniczyła w  naradzie, która odbyła się  w Komendzie Powiatowej 

PSP w Jędrzejowie, a jej  tematem przewodnim było podsumowanie działalności Komendy 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Jędrzejowie za 2017 rok. W naradzie 

uczestniczyli wicestarosta jędrzejowski, burmistrzowie i wójtowie powiatu jędrzejowskiego. 

Ponadto w naradzie udział wzięli komendanci gminni, prezesi i naczelnicy z jednostek OSP 

będących w KSRG oraz funkcjonariusze i pracownicy komendy. Podczas podsumowania 

została omówiona statystyka zdarzeń wraz z przykładami skomplikowanych oraz 

specyficznych akcji ratowniczo- gaśniczych w 2017 roku. Zaprezentowano także działalność 

Komendy PSP w zakresie współpracy z ochotniczymi strażami pożarnymi, udziału                               

w działaniach ratowniczych, zawodach sportowo- pożarniczych oraz w doskonaleniu 

zawodowym. Komendant Powiatowy PSP bryg. Paweł Jakubowski przedstawił cele i kierunki 

na 2018 rok oraz podziękował władzom samorządowym za udzielone wsparcie w 2017 roku, 

a przedstawicielom OSP za rzetelne wykonywanie obowiązków w trakcie działań ratowniczo- 

gaśniczych. Pani wójt wspomniała, że podsumowując wypowiedź pana komendanta 
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zapytała, czy bez jednostek OPS straż państwowa dała by radę. W odpowiedzi usłyszała, że 

nie. Świadczy to o tym, że działalność OSP jest  potrzebna.  

Pani wójt poinformowała, ze w pierwszym tygodniu ferii dzieci ze wszystkich szkół 

miały wyjazdy na różne imprezy ale okazało się, że niektóre pojazdy które miały dowieźć 

dzieci były niedopuszczone przez policję. W związku z tym wysłała do wszystkich 

przewoźników obsługujących trasy tj. dowozu dzieci do szkół pisma  o dopilnowanie stanu 

technicznego swoich samochodów. Wystąpiła również do Komendy Powiatowej Policji                        

o sprawdzenie stanu technicznego wszystkich w/w pojazdów. Zostało to przeprowadzone                  

i nie zakwestionowano żadnego dowozu rejestracyjnego.  

Następnie pani wójt zaprosiła sołtysów na naradę, która odbędzie się 6 marca.  

Pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w  sprawozdania. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 14 za,  w głosowaniu  jawnym. 

Przewodnicząca  rady gminy stwierdziła przyjęcie przedłożonego sprawozdania. 

Pkt.6. Interpelacje i zapytania radnych.  

Radny Artur Oleksiak pytał, kto zajmuje się posypywaniem dróg w naszej gminie. 

Radny stwierdził, że jak na razie zima jest jaka jest ale posypywanie kiepsko nam wychodzi. 

Zauważył, że powinno się mieć przynajmniej na uwadze najbardziej newralgiczne miejsca 

np. podjazdy, zjazdy czy ostre łuki,  które nie są obecnie posypywane tak żeby to było 

widoczne.  

Pkt. 7. Przyjęcie sprawozdania Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej                             

w Wodzisławiu   z działalności ośrodka za 2017 rok. 

Sprawozdanie przedstawiła pani Justyna Żelichowska kierownik Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wodzisławiu ( sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu).  

Kończąc pani kierownik zwróciła się do wszystkich obecnych z prośbą                         

i apelem aby ze względu na obecną pogodę  nie byli obojętni wobec osób starszych, 

samotnych czy niepełnosprawnych i zgłaszali do ośrodka przypadki gdzie osobom tym 

potrzeba jest pomoc. Dodała, że mogą to być osoby, które do tej pory nie korzystały                         

z pomocy OPS. 

Pytań ani uwag nie było.  
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Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia sprawozdania.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 14 za, w głosowaniu  jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie przedłożonego sprawozdania. 

Pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

Pani przewodnicząca poinformowała, że przedłożone projekty uchwał, były omówione 

na posiedzeniu komisji rozwoju gospodarczego i finansów  i uzyskały pozytywną opinię                       
( opinia komisji stanowi załącznik nr 6  do protokołu).  

 

a) projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Gminy Wodzisław 

na lata 2018-2024, przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXXVII/249/2018                       

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2018-

2024r. 

b) projekt uchwały w sprawie zmian  budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2018 rok, 

przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 8 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXXVII/250/2018                         

w sprawie zmian w budżecie Gminy Wodzisław na 2018 rok. 

Pkt. 9. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

jednostkę samorządu terytorialnego. 

Sprawozdanie przedstawiła pani Renata Walczak kierownik Centrum Usług Wspólnych                      

w Wodzisławiu ( sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do protokołu).  
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 Pkt. 10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

Pani wójt odpowiadając na interpelację radnego Artura Oleksiaka dot. posypywania 

dróg terenu gminy zauważyła, że w gminach takich jak nasza, po to żeby nie generować 

kosztów zadania związane    z utrzymaniem dróg w okresie zimowym jest rozdzielane. Duże 

gminy zlecają kompleksowe utrzymanie dróg i płacą za tzw. gotowość tj. ponoszone są 

koszty bez względu czy wyjedzie pług czy piaskarka. My mamy osobno zlecenie na pług, 

wywóz śniegu, a w ramach usług własnych piaskarkę. Nasza gmina jest rozległa i nawet gdy 

pracownik wcześniej wyjeżdża, pomimo, że ma załadowana piaskarkę może się zdarzyć, że  

później dojedzie na drogę. Przypomniała, że radny już na komisji zgłaszał miejsce gdzie 

trzeba posypać odcinek. Pani wójt zapewniła, że gmina stara się, żeby docierać tam gdzie 

jest potrzeba. W ubiegłym tygodniu podczas jej nieobecności było zgłoszenie w 

miejscowości Ewcin i nie było to związane tylko z warunkami na drodze ale ukształtowaniem 

terenu gdzie jest duży podjazd. Były dni gdzie praktycznie cały dzień drogi były posypywane 

ale wiąże się to z powrotem do bazy w celu uzupełnienia piasku. Pani wójt dodała, że piasek 

dowożony jest również bezpośrednio na miejsce tj. w miejsca najbardziej zagrożone 

skrzyżowania, podjazdy. Zapewniła, że będzie się starała zminimalizować przypadki, że 

gdzieś nie jest posypane.  

Przewodnicząca rady gminy przedstawiła informację komisji inwentaryzacyjnej  

( informacja stanowi załącznik nr 10 do protokołu).   

Pkt. 11. Sprawy różne. 

Pan Roman Sokołowski poinformował, że zwrócił się do radnych z pismem dot. 

pomocy mieszkańcom Aleppo i oczekuje od pani przewodniczącej jakie są propozycje 

udzielenia pomocy. Dodał, że w naszej gminie są mieszkańcy, którzy już to realizują. 

Poinformował, że w piśmie tym poruszył temat kwestii holokaustu  Żydów oraz Romów 

pochodzenia polskiego. Zauważył, że w ostatnim czasie sprawa ta jest nagłośniona gdyż 

oskarża się, że to Polacy mordowali Żydów oraz mówi się, że Hitler specjalnie wywołał wojnę 

żeby ich zgładzić, co według niego nie jest prawdą. Poinformował, że w lesie tzw. Chrustach 

prawdopodobnie   wymordowano 54 osoby narodowości romskiej i dlatego zaproponował 

aby powołać czy to przy przewodniczącej rady czy przy pani wójt komisję historyczną, która 

zbada tą sprawę, a zebrane  materiały oraz wywiady świadków którzy jeszcze żyją prześle 

do IPN. Zauważył, że Wodzisław przed wojną był miasteczkiem  gdzie mieszkało ponad 10 

tys. mieszkańców  z czego  ok. 80%  było Żydami. W czasie wojny były przypadki gdzie 

Polacy przechowywali Żydów nawet w rodzinie jego żony. Stwierdził, że obecnie jest dobry 

okres żeby to sprawdzić. Następnie pan Sokołowski prosił o wyjaśnienie dot. tzw. „latającej 

akademii” prowadzonej przez harcerstwo. Poinformował, że doszły do niego informacje, że 
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nie jest to prawidłowo prowadzone.  W dalszej części pan Sokołowski zwrócił się do pani 

przewodniczącej z pytaniem ile może kosztować mała buteleczka tzw. dziesiątka                            

z kroplomierzem. Poinformował, że butelkę kupił w aptece i w jednej godzinie sama butelka 

kosztowała ok. 0,90zł.,a za godzinę 0,65zł., a sam kroplomierz 5,80zł.  

Przewodnicząca rady gminy prosiła pana Sokołowskiego o wyjaśnienie o co mu 

chodzi. Następnie odniosła się do Apelu jaki został przekazany radnym  w dniu dzisiejszym i 

poinformowała, że temat ten będzie dopiero omawiany na posiedzeniach komisji. Odnosząc 

się do problemu dot. „akademii cyfrowej” pani przewodnicząca poinformowała, że odpowiedź 

będzie udzielona na najbliższej sesji.  

Pan Roman Sokołowski odnosząc się do Apelu jaki został przekazany radnym gminy 

prosił  radnych powiatowych również o przekazanie w/w dokumentu do rady powiatu.  

Pkt. 12. Zamknięcie obrad sesji.  

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy 

Wodzisław pani Stanisława Nowak podziękowała wszystkim za udział w sesji i zamknęła 

obrady wypowiadając formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam trzydziestą siódmą  sesję Rady 

Gminy Wodzisław obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono. 

           Protokolant                         Sekretarz Obrad      Przewodnicząca Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /            / Krzysztof Krupa  /                  / Stanisława Nowak  / 

 

 

  


